PRESS INFORMATION









IPower Products Limited won the International Innovation Award 2020

Hong Kong, 16.12.2020 – IPower Products Limited was a winner of this year's International Innovation Award, the world-renowned prize. The winning product, Electric Pendant Heater + Light & Remote Control, won in the discipline product.

Electric Pendant Heater + Light & Remote Control won the independent experts from all over the world, with its two semi-circular metallic Incoloy heating elements individually operated by remote control and timer for quick-warming left/right directional and localized heating as desired, and illumination on demand, so that the user can enjoy the clean fresh air in open-door and open-window settings with good and ample ventilation, and sleep comfortably under our heater, especially at night and during COVID-19 pandemic.

More information about Electric Pendant Heater + Light & Remote Control can be found in <u>360° Far-Infrared</u> Radiant Electric Pendant Heater With Light | International Innovation Awards®

About IPower Products Limited

Our group has developed new Patented 360° Electric Infrared Radiant Heaters. With the recent fluctuations in natural gas/oil prices, you will find that our 360° Electric Infrared Radiant Heaters is a timely, environmental friendly and cost saving alternative for your customers. As we use metallic Incoloy heating elements, your customers do not need to breathe in harmful particles or other discharges from burning gaseous fuel. Our heaters do not emit the bright and glaring visible light as in the case of quartz heating elements and do not emit dangerous gas particles, and can be easily moved indoor or outdoor with the lockable wheels. Free Standing Model and the ceiling mounted Pendant Heater Model are much welcome at gardens, garages, offices, solariums, club houses, restaurants, elderly homes, factories, etc.

About the Awards

By spearheading the Innovation Revolution, The International Innovation Awards® (IIA) is the most coveted regional recognition program where it recognizes outstanding innovations, and in the process encouraging organizations to continue investing in innovations.

For more information, please contact:

IPower Products Limited

Suite A, 20th Floor, CMA Building, 64-66 Connaught Road Central, Hong Kong

Attn.: Mr. Paul K.C. Chan at pkc@ipower.cc and +852-9368-3668 or +852-9500-0939

Website: www.ipower.cc









IPower Products Limited 愛寶科研製品有限公司榮獲 2020 年國際創新獎

香港,2020 年 12 月 16 日 - 愛寶科研製品有限公司獲得了今年國際創新獎這一享譽全球的獎項。獲獎產品**遠紅外線吊咀式電取暖器帶 LED 燈和遙控器**在學科產品中獲獎。

遠紅外線吊咀式電取暖器帶 LED 燈和遙控器贏得了世界各地的獨立專家,其兩個半圓形金屬 Incoloy 加熱元件通過遙控器和定時器單獨操作,可根據需要快速加熱左/右方向和局部加熱,以及按需照明,使用戶可以在通風良好且通風良好的開門和開窗環境中享受清新的新鮮空氣,並在我們的加熱器下舒適地入睡,尤其是在夜間和 COVID-19 大流行期間。

有關**遠紅外線吊咀式電取暖器帶 LED 燈和遙控器**的更多信息,請參閱 <u>360° Far-Infrared Radiant Electric</u> Pendant Heater With Light | International Innovation Awards®

關於 IPower Products Limited 愛寶科研製品有限公司

我們的團隊開發了新的專利 360° 電紅外輻射加熱器。隨著近期天然氣/石油價格的波動,您會發現 我們的 360° 電紅外輻射加熱器是您客戶的及時、環保和節省成本的替代方案。由於我們使用金屬 Incoloy 加熱元件,您的客戶無需吸入燃燒氣體燃料產生的有害顆粒或其他排放物。我們的加熱器不 會像石英加熱元件那樣發出明亮刺眼的可見光,也不會發出危險的氣體顆粒,並且可以通過可鎖定 的輪子輕鬆地在室內或室外移動。花園、車庫、辦公室、日光浴室、會所、餐廳、安老院、工廠等 ,都非常歡迎獨立式和吊頂式取暖器型號。

關於獎項

通過引領創新革命,國際創新獎® (IIA) 是最令人夢寐以求的區域認可計劃,它表彰傑出的創新,並 在此過程中鼓勵組織繼續投資於創新。

獲取更多資訊,請聯繫:

愛寶科研製品有限公司

香港干諾道中 64-66 號廠商會大廈 20 樓 A 室

聯繫人:陳錦程 先生 電郵:pkc@ipower.cc

電話: +852-9368-3668 或 +852-9500-0939

網址:www.ipower.cc